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ZÁPISNICA 
z 16. zasadnutia Školskej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 07. 06. 2012 
 
   
PROGRAM  ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie 
2. Úprava rozpočtu KSK v roku 2012 
3. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK   

č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 
4. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2012 
5. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2012 
6. Vyhodnotenie plnenia úloh vyplývajúcich zo schválených koncepcií rozvoja v oblasti 

školstva 
7. Služba na dosiahnutie efektívnosti a hospodárnosti pri používaní tepelnej energie (TE) 

na školách a školských zariadeniach v pôsobnosti KSK a dosiahnutie hmotného  
prospechu a výhody pre verejného obstarávateľa   

8. Rôzne 
9. Záver 
 
K bodu č. 1 
 Pracovné rokovanie otvoril a viedol predseda školskej komisie pán V. Záhorčák. 
V úvode informoval členov komisie, že program rokovania bude doplnený o materiál odboru 
školstva - Návrh na zrušenie súčastí SOŠ technickej, Partizánska 1, Michalovce k 30.6.2012  
a SPŠ, Markušovská cesta 2, Spišská Nová Ves k 31.8.2012. V rámci bodu rôzne sa komisia 
bude zaoberať úlohami zo schváleného  plánu úloh z I. polroka 2012. 
Prítomní členovia hlasovaním schválili navrhovaný program rokovania 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 



K bodu č. 2 
 Ing. M. Karafová informovala členov komisie o jednotlivých dôvodoch úprav o oblasti 
bežného a kapitálového rozpočtu. Zvýšenie v oblasti kapitálových príjmov je z dôvodu 
zvýšenia príjmov z predaja majetku a zvýšenia príjmov schválených projektov z fondov EÚ v 
oblasti dopravy. 

V oblasti školstva dochádza len k presunom finančných prostriedkov z globálnych do 
konkrétnych položiek. V rámci bežného rozpočtu dochádza k zvýšeniu z dôvodu dotácií 
a darov, financovania projektov z prostriedkov EÚ a presunom z centrálnej rezervy na opravy 
a odstránenie havarijných stavov vo výške 87 tis. Eur. V oblasti kapitálových výdavkov je 
zvýšenie o 30 tis. Eur na nákup strojov, zariadení pre činnosť škôl a školských zariadení. 

V rámci diskusie sa poslanec Ing. A. Halenár zaujímal o dôvody nákupu osobných 
automobilov pre potreby Úradu KSK. 

Na základe analýzy súčasného technického stavu a stúpajúcich nákladov na servis 
a údržbu používaných vozidiel sa navrhuje nákup troch nových motorových vozidiel pre Úrad 
KSK, uviedla Ing. M. Karafová. 
Uznesenie:  
Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať  a schváliť  Úpravu rozpočtu KSK v roku 2012 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 10 
Proti: 1 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 3  
 Ing. M. Karafová k informácii o poskytnutých dotáciách uviedla, že prehľad sa 
pripravuje ako informácia pre poslancov na každom zasadnutí Zastupiteľstva KSK ako 
prehľad  o poskytnutých dotáciách do výšky 3 300 € na základe rozhodnutia predsedu KSK 
a prehľad zamietnutých žiadostí. Z celkovej sumy 200 tis. € na rok 2012 bolo od začiatku 
kalendárneho roka  celkovo poskytnutých  26 100 €. 
 Zo strany prítomných členov komisie neboli k uvedenému materiálu žiadne 
pripomienky.  
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a  zobrať na vedomie informáciu o poskytnutých 
dotáciách z vlastných príjmov KSK v zmysle VZN KSK č. 3/2006  
Hlasovanie:  
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 4 
K predkladanému návrhu rámcovej obsahovej náplne predseda komisie V. Záhorčák zdôraznil 
materiály odboru školstva, ktoré odbor školstva  plánuje zaradiť na jednotlivé zasadnutia 
Zastupiteľstva KSK v II. polroku 2012. 
Zo strany prítomných členov komisie neboli k uvedenému materiálu žiadne pripomienky.  
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať  a schváliť  Rámcovú obsahovú náplň zasadnutí 
Zastupiteľstva KSK na II. polrok 2012 
 



Hlasovanie:  
Prítomní: 11 
Za: 10 
Proti: 1 
Zdržal sa: 0 
  
 
K bodu č. 5 
 Na rokovaní komisie bol všetkým prítomným členom  poskytnutý návrh plánu úloh 
školskej komisie na II. polrok 2012 . Návrh  po pripomienkovaní a doplnení bude predložený 
na schválenie v komisii. 
 Školská komisia schválila predložený návrh plánu úloh na II. polrok 2012 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a schváliť Plán úloh komisií Zastupiteľstva 
Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2012 
Hlasovanie:  
Prítomní: 11 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 
 
K bodu č. 6 
 

RNDr. V.  Juríková   uviedla, že odbor školstva vyhodnotil plnenie úloh v rámci 
jednotlivých schválených koncepcií a zároveň ich zosúladil s legislatívnymi zmenami 
v oblasti vzdelávania. Pri koncepcii odborného vzdelávania hovorila o procese postupného  
vytvárania jednotlivých centier, ich materiálno- technického vybavenia a prepájania so 
satelitnými školami. V súčasnej dobe existuje 10 COV, ktoré zabezpečujú odbornú prax 
v jednotlivých odboroch, pričom je potrebné ich spoluprácu so školami zapracovať aj do 
školských vzdelávacích programov. Naďalej bude potrebné rozvíjať odborný rast majstrov 
a učiteľov odborných predmetov s rozvojom nových technológií a potrebami trhu práce.  
V súvislosti s odborným vzdelávaním  v roku 2012 odbor školstva zorganizoval 
medzinárodnú konferenciu o odbornom vzdelávaní. V súčasnej dobe odbor školstva aktívne  
pripomienkoval zákon o odbornom vzdelávaní. 

V prípade Koncepcie rozvoja práce s mládežou sa aktuálne vypracuje akčný plán na 
obdobie 2 rokov po prijatí Akčného plánu politiky mládeže MŠVVaŠ SR. V súčasnej dobe 
prebiehajú voľnočasové aktivity na školách v spolupráci s Regionálnym centrom mládeže. 

Koncepcia rozvoja športu v dôsledku legislatívnych zmien je potrebné aktualizovať 
novým návrhom, ktorý pripravuje odbor školstva na októbrové zasadnutie zastupiteľstva. 
V rámci koncepcie aktívne prebiehajú dlhodobé športové súťaže na školách v spolupráci 
s Regionálnym centrom mládeže.      

Ing. A. Halenár v diskusii vyjadril kritiku merateľnosti vyhodnotenia športových 
aktivít. 

Ing. Š. Kandráč doplnil, že v roku 2009/2010 sa zahájil proces dlhodobých športových 
súťaží na školách  v štyroch druhoch športu a postupne sa rozšíril na 11 druhov  s priradením 
tanca. Hlavným cieľom týchto aktivít bolo zapojiť čo najviac mladých ľudí, aby zmysluplne 
trávili voľný čas .V týchto aktivitách   sa plánuje naďalej pokračovať.  

Ing. J. Krištan navrhoval zosúladiť športové súťaže v regiónoch so súťažami, ktoré 
vyhlasuje ministerstvo. 

 



Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a zobrať na vedomie Vyhodnotenie plnenia úloh 
vyplývajúcich zo schválených koncepcií rozvoja v oblasti školstva 
Hlasovanie:  
Prítomní: 11 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 
  
K bodu č. 7 
 

Ing. Ś. Kandráč k predkladanému materiálu uviedol, že v rokoch 2007/2008 prebehli 
na všetkých školách energetické  audity s cieľom zmapovať reálnu energetickú náročnosť 
jednotlivých objektov a tiež zrovnoprávniť všetky školy a školské zariadenia ako žiadateľov 
o finančné príspevky  na základe projektov zo štrukturálnych fondov. Zastupiteľstvo KSK 
v roku 2009 schválilo návrh opatrení na zníženie energetickej náročnosti všetkých škôl 
a následne uznesením č. 77/2010 bolo schválené uplatnenie systému EPC pri zabezpečovaní 
energetickej úspornosti školských objektov  a uskutočnenie verejnej súťaže pre výber 
strategického partnera pre uskutočnenie uvedených opatrení. 
 Výsledkom verejného obstarávania bude uzavretie Rámcovej zmluvy o energetických 
službách, ktorá sa uzatvára na dobu 18 rokov počas ktorej je návratnosť investície 
poskytovateľa služieb.  Každoročne počas tejto doby sa bude vyhodnocovať jej plnenie. 
Hlavným cieľom je zabezpečiť tepelný komfort školských budov a tiež  úsporu energie po 
investíciách do rekonštrukcie. 
Zo strany prítomných členov komisie neboli k uvedenému materiálu žiadne pripomienky.  
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a zobrať na vedomie výsledok súťažného 
dialógu  pri zadávaní nadlimitnej zákazky na predmet zákazky a uzavretie rámcovej zmluvy 
s víťazným uchádzačom súťažného dialógu Dalkia a.s., Einsteinova 25, Bratislava 
Hlasovanie:  
Prítomní: 11 
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 
 
K bodu č. 8 
 

Ing. Š. Kandráč oboznámil členov komisie s dôvodom  predkladania uvedeného  
materiálu, v ktorom  sa navrhuje,  aby pri vyraďovaní a zrušovaní škôl a školských zariadení 
zastupiteľstvo rozhodovalo osobitným uznesením o návrhu žiadosti zriaďovateľa o vyradenie 
a osobitným uznesením o zrušení školy alebo školského zariadenia. Hlavným dôvodom  sú 
následné procesy vysporiadania  pracovnoprávnych a majetkových vzťahov aj súdnou cestou.  

Tento postup sa aktuálne týka dvoch stredných odborných škôl a ich súčastí, ktoré 
zastupiteľstvo KSK svojim uznesením navrhlo na vyradenie a následné zrušenie. 
Zo strany prítomných členov komisie neboli k uvedenému materiálu žiadne pripomienky.  
 
Uznesenie: 



Komisia odporúča zastupiteľstvu prerokovať a navrhnúť na zrušenie súčastí SOŠ technickej, 
Partizánska 1, Michalovce k 30.6.2012 a SPŠ, Markušovská  cesta 2, Spišská Nová Ves 
k 31.8.2012  
Hlasovanie:  
Prítomní: 11 
Za: 11  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 9 
 

RNDr. V. Juríková  v rámci bodu rôzne informovala členov komisie o témach zo 
schváleného plánu úloh školskej komisie v I. polroku 2012 . K aktuálnemu stavu prijímacieho 
konania uviedla, že došlo k predlženiu odvolacieho konania a niektoré školy vypísali aj druhé 
kolo. Z toho dôvodu majú školy povinnosť zaslať na odbor školstva do 8.6.2012 počty 
zapísaných žiakov I. ročníkov. Doteraz potrebné informácie zaslalo cca 10 škôl. Odbor 
školstva po spracovaní údajov zo všetkých škôl mailom distribuuje informácie o stave 
prijímacieho konania všetkým členom školskej komisie. 

Vyhodnotenie činnosti jednotlivých  centier odborného vzdelávania s počtom žiakov 
a vyhodnotením aktivít je podrobne opísané v materiáli, ktorý aktuálne predkladá  odbor 
školstva na rokovanie zastupiteľstva. Zároveň bola podaná informácia, že v rámci kreatívnej 
ekonomiky bol predložený návrh Školou úžitkového výtvarníctva v Košiciach na vytvorenie 
centra odborného vzdelávania. 
 
K bodu č. 10 
 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda komisie V. Záhorčák zasadnutie 
komisie ukončil. 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Štefan Kandráč 
tajomník komisie 

...................................................... 
Mgr. Viliam Záhorčák 

predseda komisie 
 
 


